
Z Á P I S 
ze zasedání Zastupitelstva obce Kocbeře 
konaného dne 12.12. 2006 v 18.00 hodin. 

 
 

Přítomni:Eva Rezková,Jana Svatošová,Milan Makeš,Michaela Tlapáková,později se dostavil             
               Roman Hejzlar 
Omluven:Luboš Hroneš,Jiří Štěpař 
 
Občané: dle prezenční listiny 
 
 Zasedání zastupitelstva bylo zahájeno starostkou obce paní Evou Rezkovou, která 
oznámila, že zasedání bylo řádně svoláno a vyvěšeno na úřední desce. Dále oznámila, že zápis 
z minulého zasedání zastupitelstva obce je považován za schválený, jelikož k němu nebylo 
připomínek. 
      
Ověřovateli byli navrženi:Michaela Tlapáková,Milan Makeš     
Průběh hlasování:    Pro:4   Proti: 0   zdržel se: 0 
Ověřovatelé byli 4-mi hlasy schváleni. 
 
Zapisovatelem byla určena: Edita Schejbalová 
 
 
PROGRAM ZASEDÁNÍ: 

1. Zahájení a kontrola usnesení 
2. Inventarizační komise do ZŠ a MŠ Kocbeře 
3. Pověření k jednání – smlouva s Městem Dvorem Králové n/L 
4. Likvida ční komise majetku obce 
5. Odměna ředitelce ZŠ  
6. Rozpočtové opatření č.8 
7. Schválení rozpočtu na rok 2007 
8. Stanovení poplatku za vytažení z příkopu obecním traktorem – vyproštění 

automobilu 
9. MŠ – stavební úpravy, projekt POV do 31.1.2006 
10. Policie ČR – internet 
11. Harmonie – pozastavení smlouvy 
12. Přechody pro chodce – jednání s Ing. Janákem 
13. Besídka pro spoluobčany 
14. Kocbeřský občasník 
15. Diskuse 
 

Průběh hlasování:    Pro:4   Proti: 0   zdržel se: 0 
Program byl 4-mi hlasy schválen. 
 
 
 
 
1). Zahájení a kontrola usnesení 
K Usnesení ze dne 16.11.2006 nebylo podáno žádných připomínek,tudíž se považuje za 
schválené. 



2). Inventarizační komise do ZŠ a MŠ Kocbeře 
Do inventarizační komise do ZŠ a MŠ Kocbeře byly navrženy: 
                  -     p.Eva Rezková 

- p.Sofia Hladíková 
- p.Jitka Hrádková 

Průběh hlasování:    Pro:4   Proti: 0   zdržel se: 0 
Inventarizační komise byla 4-mi hlasy schválena. 
 
 
3). Pověření k jednání – smlouva s Městem Dvorem Králové n/L 
p.starostka Eva Rezková seznámila zastupitelstvo s obsahem návrhu smlouvy na užívání 
prameniště pitné vody u Jánské studánky,který sepsalo Město Dvůr Králové n.L.Dle porady 
s právníkem byly zjištěny určité nedostatky ve smlouvě.Proto byl napsán dopis městu 
k výhradám smlouvy.Zastupitelstvo pověřuje starostku Evu Rezkovou k jednání o smlouvě 
mezi městem a s právníkem Mgr.Markem Dianem.Dále pověřuje také bývalého starostu Petra 
Teubera k účasti při jednáních ohledně této záležitosti. 
Průběh hlasování:    Pro:4   Proti: 0   zdržel se: 0 
Pověření k jednání bylo 4-mi hlasy schváleno. 
 
 
4). Likvidační komise majetku obce 
Do likvidační komise byli navrženi:  
                  -     Eva Rezková 

- Michaela Tlapáková 
- Milan Makeš 

Průběh hlasování:    Pro:4   Proti: 0   zdržel se: 0 
Likvida ční komise byla 4-mi hlasy schválena. 
 
 
5). Odměna ředitelce ZŠ 
Návrh na odměnu ředitelce ZŠ a MŠ Kocbeře p.Sofii Hladíkové byl přednesen v částce 
3.000,-Kč. 
Průběh hlasování:    Pro:4   Proti: 0   zdržel se: 0 
Odměna byla 4-mi hlasy schválena. 
 
 
6). Rozpočtové opatření č.8 
Jako další bod bylo projednání rozpočtových změn (dle přílohy) Rozpočtovým opatření 
č.8.Rozpočet byl tímto opatřením navýšen o 778.170,-Kč. 
Průběh hlasování:    Pro:4   Proti: 0   zdržel se: 0 
Rozpočtové opatření bylo 4-mi hlasy schváleno. 
 
 
7). Schválení rozpočtu na rok 2007 
Návrh vyrovnaného rozpočtu na rok 2007je stanoven ve výši 4.829.200,-Kč. Při sestavování 
rozpočtu se vycházelo z rozpočtového výhledu s přihlédnutím na zvyšování některých cen. 
Rozpočet byl řádně zveřejněn po dobu 15 dnů na úřední desce Obce Kocbeře a jelikož nebylo 
podáno žádných připomínek,bylo přistoupeno k jeho schválení. 
Průběh hlasování:    Pro:4   Proti: 0   zdržel se: 0 
Rozpočet na rok 2007 byl 4-mi hlasy schválen. 



8). Stanovení poplatku za vytažení z příkopu obecním traktorem – vyproštění 
automobilu 
Návrh poplatku za vyproštění jednoho vozidla traktorem byl stanoven na částku 150,-Kč. 
Průběh hlasování:    Pro:4   Proti: 0   zdržel se: 0 
Poplatek byl 4-mi hlasy schválen. 
 
 
9). MŠ – stavební úpravy, projekt POV do 31.1.2006 
p.starostka seznámila všechny přítomné se situací (promočená obvodová zeď,nevyhovující 
WC) v MŠ a navrhla toto  řešit přístavbou a rekonstrukcí WC,pro rok 2007 zatím jen 
vypracováním projektové dokumentace a realizace dle finančních možností z obecních 
prostředků a z dotace Programu na obnovu vesnice,o kterou je potřeba požádat do 
31.1.2007.Situace se bude řešit až bude znám předběžný rozpočet této akce. 
 
 
10). Policie  ČR – internet 
Dále p.starostka seznámila s nábídkou Policie ČR- možnost umístění jejich webových stránek 
na stránky Obce Kocbeře. 
 
 
11). Harmonie – pozastavení smlouvy 
Obci Kocbeře byla doručena žádost ,od fy Schönwälder-Harmonie,s.r.o.,Moravská Ostrava,na 
pozastavení smlouvy o pronájmu pláště hydroglobu ke zveřejnění reklamy,od 1.1.-30.6.2007, 
z důvodu nezajištění dalšího zájemce.Protože podmínky nájmu byly realizovány až od 
30.4.2006 byl návrh tuto žádost neakceptovat. 
Průběh hlasování:    Pro:4   Proti: 0   zdržel se: 0 
Neakceptování žádosti bylo 4-mi hlasy schváleno. 
 
 
12). Přechody pro chodce – jednání s Ing. Janákem 
p.starostka seznámila přítomné se stávajícím stavem přechodů v obci Kocbeře.Ing Janák 
zmapoval situaci obce a navrhl možnosti čtyř přechodů-u ZŠ,přechod u Suchánků (respektive 
mezi čp.110 a čp.111),u OÚ a u ŠJ.Dále se bude obec tímto problémem zabývat. 
 
 
13). Besídka pro spoluobčany 
Děti ze ZŠ Kocbeře si ,spolu se svými učitelkami, připravily pro spoluobčany naší obce 
vánoční besídku,která se bude konat dne 18.12.2006 v kulturním zařízení TJ-Jiskra Kocbeře. 
 
 
14). Kocbeřský občasník 
p.starostka seznámila všechny s možností vydání Kocbeřského občasníku,jehož realizace 
probíhá – termín vydání prosinec 2006 až leden 2007. 
 
 
15). Diskuse 
V diskusi byl projednáváno prohrnování sněhu na soukromých pozemcích pro občany a 
podnikatele.Zatím zůstane v jednání. 
 
 



 
Na závěr starostka p.Rezková poděkovala všem členům zastupitelstva za 
pozornost,občanům,kteří přišli za účast a popřála všem hezký zbytek večera. 
 
 
Termín příštího zasedání byl určen na 10.1.2007 v 18.00 hodin. 
Zasedání bylo ukončeno ve 19.45 hodin. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
…………………………..                                                         ……………………………….   
Michaela Tlapáková                                                                               Milan Makeš 
 
 
 

…………………………………………. 
Eva Rezková,starosta 

 
 

…………………………………………… 
Jana Svatošová,místostarosta 

 
 
 

Zapsala:Edita Schejbalová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



U S N E S E N Í 
ze zasedání Zastupitelstva obce Kocbeře 
konaného dne 12.12.2006 v 18.00 hodin. 

 
 
Zastupitelstvo obce po projednání: 
 
 
schvaluje: 
     

1. Ověřovatele zápisu p.Tlapákovou,p.Makeše 
2. Program zasedání 
3. Inventarizační komisi do ZŠ a MŠ Kocbeře ve složení: 

p.Rezková,p.Hladíková,p.Hrádková 
4. Pověření p.Rezkové a p.Teubera k jednání o smlouvě užívání prameniště pitné vody 
5. Likvidační komisi ve složení: p.Rezková,p.Tlapáková,p.Makeš 
6. Mimořádnou odměnu ředitelce ZŠ a MŠ Kocbeře 
7. Rozpočtové opatření č.8 
8. Vyrovnaný rozpočet na rok 2007 ve výši 4.829.200,-Kč 
9. Poplatek za vyproštění vozidla ve výši 150,-Kč 
10. Neakceptování pozastavení smlouvy s fy Schönwälder-Harmonie s.r.o. 

 
 
bere na vědomí: 
 

1. Stavební úpravy v MŠ Kocbeře 
2. Webové stránky Policie ČR 
3. Přechody pro chodce v obci Kocbeře 
4. Besídku dětí ze ZŠ Kocbeře pro spoluobčany 
5. Informace o vydání Kocbeřského občasníku 

 
 
 
Ověřovatelé: 
 
…………………………..                                                         ……………………………….   
Michaela Tlapáková                                                                               Milan Makeš 
 
 
 

…………………………………………. 
Eva Rezková,starosta 

 
 

…………………………………………… 
Jana Svatošová,místostarosta 

 
 
Zapsala:Edita Schejbalová 
 


